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Referat af bestyrelsesmøde d. 04. april 2017 kl. 17:00 Nr. 04 - 2017 

 

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent:  

Gert Lautsen Kasserer  MB 

Torben Wolf Næstformand   

Morten Basse Sekretær  Fordeling:  

Lars Houmøller   Deltagere 

Carsten Fruergaard Formand    

Erik Frost-Larsen 

Allan Stabelfeld 

 

Suppleant 

Medlem 

 

 

    

 

 

04-1. Sidste referat 

 Godkendt. 

 

 

04-2. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse 

 .  

 

 

04-3. Bordet rundt 

 

Gert GL 

  Møde med Børge. Vi har en mulig mand til kontorjobbet. Gert følger op på sagen. 

 Sommerferie sjov i uge 31-32. Vi har fået penge til 2 trænere i år.  

 1700 deltagere til Tøseturen på nuværende tidspunkt. 

  

 

 

Torben TW  

 Tilmelding DT. Vi har tilmeldt herrer og damer.   

 Invitation fra DAF vedr. ATK og elitesatsningskommuner. Gert videresender til AU 

 

 

Allan  AD 

 Vil undersøge muligheden for at sponsor på tøjet. 

 
Carsten CF 

 

 Standerhejsning d. 2.4. 35 – 40 deltagere 

 AU foreslår ens trænerlønninger. Bestyrelsen bakker op om forslaget om ens trænerlønninger og aflønning af 

hjælpetræner. Der skal formuleres en kontrakt  

 Børge kontaktet af kongehuset. Kronprinsen bliver 50 år, og der skal arrangeres et løb i de 5 største byer i DK 

d. 21.5 (Datoen kan ændres). Carsten deltager i workshop d. 4.5 i Brøndby. Kommunen er orienteret.  

 Vi fastholder brugen af klubmodul 

 Bestyrelsen vil ikke bestemme, hvilket busselskab, der skal bruges. Det er op til arrangøren at finde det bedste 

tilbud.  

 

 

 

Morten MB  

 DM guld til Bjarne Kristensen i DM 10 km. Borg, Jens Kjær og Flemming Møller vinder 10 km guld for hold.   

 Status på ECH. Stor velvillighed blandt medlemmerne blandt klubbens til at hjælpe. Vi mangler deltagere til 

løbet -  i skrivende stund 415 deltagere.  

 Anders Tarbensen, Patrick Wolf og Adam Nihrane er nye på Esbjerg Ordningen.  
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 Vi er udfordret og mangler en mellem/lang ungdomsgruppe.  

 

 

 

Erik Frost-Larsen EFL  

 

  

 

04-4. Uafsluttede sager 

 Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til 

SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde. 

 

 

 

 

04-5. Næste møder 

 

    

Mandag 1.5 Bestyrelsesmøde Kl. 17.45 

Mandag 12.6 Bestyrelsesmøde Kl. 17.45 

 
 

 

04-6. Eventuelt 

 Intet at bemærke. 

 

 


